
 
 
 
 
 
 

ΓΙΩΡΓΟΣ ΜΟΥΛΚΙΩΤΗΣ 
ΠΑΣΟΚ - ΚΙΝΗΜΑ ΑΛΛΑΓΗΣ 

 
 

Δευτέρα, 26 Μαΐου 2025 

Ερώτηση 

Προς τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη, κ. Μιχάλη Χρυσοχοΐδη 
 
Θέμα: «Έλλειμμα ασφάλειας και πλημμελείς έλεγχοι στο Κατάστημα 
Κράτησης Κορυδαλλού». 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πρόσφατα δημοσιεύματα, σοβαρά περιστατικά παραβίασης των 
πρωτοκόλλων ασφαλείας έχουν σημειωθεί στο Κατάστημα Κράτησης 
Κορυδαλλού.  
 
Συγκεκριμένα, όπως χαρακτηριστικά αναφέρεται, την Παρασκευή 23 Μαΐου, 
κατά τη διάρκεια θεατρικής εκδήλωσης, συνεργείο εισήλθε στο Κατάστημα 
Κράτησης Κορυδαλλού μεταφέροντας ρέπλικα όπλο, χωρίς να εντοπιστεί από 
τον έλεγχο στην πύλη εισόδου. Το αντικείμενο εντοπίστηκε αργότερα από 
σωφρονιστικούς υπαλλήλους, γεγονός που υποδηλώνει σοβαρές ελλείψεις 
στους ελέγχους ασφαλείας.  
Επιπλέον, σύμφωνα με το ίδιο δημοσίευμα, την ίδια μέρα δικηγόρος φέρεται να 
βρέθηκε με κινητό και φορτιστή μέσα στο Κατάστημα Κράτησης. 
 
Μάλιστα, κατά το παρελθόν έχουν δει το φως της δημοσιότητας κι’ άλλα 
περιστατικά που αναδεικνύουν σοβαρές παραλείψεις στους ελέγχους ασφαλείας 
εντός του Καταστήματος Κράτησης Κορυδαλλού και εντείνουν την ανησυχία για 
τα ελλείμματα ασφάλειας. 
 
Επειδή, τα συγκεκριμένα γεγονότα συνθέτουν μια ανησυχητική εικόνα 
αδράνειας και απορρύθμισης του σωφρονιστικού συστήματος.  
 
Επειδή, το προσωπικό του Καταστήματος Κράτησης Κορυδαλλού έχει 
θορυβηθεί και νιώθει ανασφάλεια, εξαιτίας των πλημμελών ελέγχων στην πύλη 
εισόδου. 
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Επειδή, η παρουσία επικίνδυνων αντικειμένων σε χώρους κράτησης, η έλλειψη 
αυστηρών ελέγχων εισόδου και η υποβάθμιση του ρόλου των σωφρονιστικών 
υπαλλήλων αποτελούν όχι μόνο δείγμα διοικητικής ανεπάρκειας, αλλά και 
ευθεία απειλή για την ασφάλεια των εργαζομένων και των κρατουμένων.  
 
Κατόπιν των ανωτέρω, ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 

1. Ποια άμεσα μέτρα προτίθεται να λάβει το Υπουργείο για την ενίσχυση 
των ελέγχων ασφαλείας στις φυλακές Κορυδαλλού, ώστε να αποτραπεί 
η είσοδος απαγορευμένων αντικειμένων; 

 
2. Έχει διεξαχθεί εσωτερικός έλεγχος ή ΕΔΕ για τα περιστατικά που 

αναφέρθηκαν και ποια ήταν τα αποτελέσματα αυτών; 
 

3. Ποια είναι η πολιτική του Υπουργείου σχετικά με την εκπαίδευση, 
ενίσχυση και υποστήριξη των σωφρονιστικών υπαλλήλων, ώστε να 
ανταποκρίνονται αποτελεσματικά στις απαιτήσεις ασφαλείας και στη 
διαχείριση κρίσεων εντός των καταστημάτων κράτησης; 

 
4. Προτίθεται το Υπουργείο να επανεξετάσει και να ενισχύσει τα 

πρωτόκολλα ασφαλείας κατά τη διάρκεια εκδηλώσεων, και όχι μόνο, 
εντός των φυλακών, ώστε να διασφαλιστεί η πλήρης τήρηση των 
κανόνων ασφαλείας; 
 

 
Ο Ερωτών Βουλευτής 

 
 

 
Γιώργος Β. Μουλκιώτης 




